

回條 REPLY SLIP

民主思路籌款電影晚會 -- 《生生》(2018年10月26日)

PoD's Fundraising Gala Film Presentation: "SEN SEN" (26th October 2018)

姓名 NAME : _____ 所屬機構/組織/團體 Organization: _____

通訊地址 Address : _____

聯絡人姓名 Contact Person : _____ 電話 Tel : _____

電郵 E-mail : _____ 傳真 Fax : _____

門票類別 Tickets :

本人樂意認購以下民主思路籌款電影門票：

I would like to **purchase** following tickets for PoD's Fundraising Gala Film Presentation: "SEN SEN":

鑽石門票 Diamond Tickets (HKD\$50,000) X _____ 張 TICKET(S)

白金門票 Platinum Tickets(HKD\$20,000) X _____ 張 TICKET(S)

黃金門票 Gold Tickets(HKD\$5,000) X _____ 張 TICKET(S)

一般門票 Standard Tickets(HKD\$250) X _____ 張 TICKET(S)

本人希望贊助晚會場刊如下：

I want to make a Brochure Sponsorship of:

廣告 Advertisement

場刊封底全版 HKD\$150,000

A FULL page size advertisement on back cover HKD\$150,000

場刊封面裡頁全版 HKD\$150,000

A FULL page size advertisement on inside-front cover HKD\$150,000

場刊中央全版 HKD\$150,000

A FULL page advertisement on the centre page HKD\$150,000

場刊內頁全版 HKD\$100,000

A FULL page size advertisement on inner page HKD\$100,000

*廣告美術檔請於 2018 年 9 月 30 日前提供 (尺寸 : 297mm (H) x 210mm (W); 3mm 出血位; 解像度須為 300dpi 或以上)

*Artwork should be provided by 30 September 2018 (size : 297mm (H) x 210mm (W); 3mm for bleeding; resolution higher than 300dpi)

(續下頁 Please turn over)

賀詞 Compliment

場刊全頁賀詞 HKD\$50,000

Message to PoD's Fundraising Gala Film Presentation on the inner page (Full Page) HKD\$50,000

場刊半頁賀詞 HKD\$25,000

Message to PoD's Fundraising Gala Film Presentation on the inner page (Half Page) HKD\$25,000

場刊 1/4 頁賀詞 HKD\$12,500

Message to PoD's Fundraising Gala Film Presentation on the inner page (Quarter Page) HKD\$12,500

Message 內容 –

本人希望捐款港幣_____以支持民主思路。

I want to donate HKD _____ to support PoD.

*認購鑽石/白金/黃金門票、購買廣告、刊登賀詞、及捐款逾 5,000 元人士，將獲邀出席由行政長官林鄭月娥女士作主禮嘉賓的籌款電影晚會酒會及儀式。

*Diamond/ Platinum/ Gold ticket holders, advertisers, compliment sponsors and donors of over HK\$5,000 will be invited to the cocktail reception and ceremony with officiating Guest of Honour, the Chief Executive of HKSAR, Mrs Carrie Lam.

**捐款數額逾港幣 5,000 元，捐款人/機構名稱將載列於晚會場刊鳴謝名單。

**Recognition in the event brochure for donations more than HKD\$5,000.

不要到場刊透露捐款人資料 Do not disclose donor's information in the event brochure.

捐款方法 Donation methods

1. 劃線支票。Crossed cheque.

支票抬頭/Cheque payable to : PATH OF DEMOCRACY LIMITED

2. 存入民主思路匯豐銀行帳戶 Direct deposit to PoD's HSBC account

戶口號碼 Account number : 652-479981-838

請將有關支票或銀行入數紙，連同回條電郵至 event@pathofdemocracy.hk 或寄回香港北角英皇道 157 號六合商業大廈 18 樓。民主思路的職員在收到回覆後會和閣下聯絡。

Please return the reply slip with the cheque or debit note to us by email: event@pathofdemocracy.hk or by mail: Path of Democracy, 18/F Concord Commercial Building, 157 King's Road, North Point, Hong Kong.

We will confirm with you when we receive your reply.